

Sydney - Germany - Year 11



Hello, my name is Sydney and I'm a 16-year old exchange student from Germany. I attended Year 12 at Green Bay High School in Auckland for two terms..

I had a lot of fun here and really enjoyed coming to school every day. My subjects of choice were Dance, Business Studies, German and Geography which I really liked and that are taught by sympathetic and helpful teachers. My other two subjects were English and Statistics and the teachers in these faculties have really good personalities and teaching skills as well. Most of the teachers are really open to international students and will always try their best to help you if you need help.

Extracurricular activities I took part in were Cheerleading and the "Dance Club", which are both offered to all Year Levels and are a great chance to find new friends and become part of a team.

The international department at Green Bay is also nice and helpful because they always try their best to make your wishes possible and help you meet your expectations of your stay here.

The short distance to the city centre is the ideal location to live close to nature and beautiful beaches and still have all the shops, restaurants and cafes you want and need nearby.



Hallo, mein Name ist Sydney und ich bin eine 16 jährige Austauschschülerin aus Deutschland. Ich habe das Year 12 an der Green Bay High School in Auckland für die ersten zwei Terms.

Ich hatte hier viel Spaß und es genossen jeden Tag zur Schule zu kommen. Meine gewählten Schulfächer waren Tanzen, Business Studies, Deutsch und Erdkunde, welche ich wirklich mochte und welche bei sympatischen und hilfsbereiten Lehrern unterrichtet werden. Meine anderen zwei Fächer waren Englisch und Statistik und die Lehrer in diesen Bereichen haben auch sehr gute Persönlichkeiten und Fähigkeiten. Die meisten Lehrer sind sehr offen für internationale Schüler und werden sich immer Mühe geben dir zu helfen wenn du es

brauchst.

Die Zusatzaktivitäten an denen ich teilgenommen habe waren Cheerleading und der "Dance Club", welche beiden allen Jahrgangsstufen angeboten werden und eine gute Möglichkeit sind neue Freunde zu finden und Teil eines Teams zu werden.

Das International Department an der Schule ist auch sehr nett und hilfreich weil sich die Leute immer Mühe geben deine Wünsche möglich zu machen und deine Erwartungen an deinen Aufenthalt hier zu treffen.

Die kurze Entfernung zum Stadtzentrum und die Nähe zur Natur machen den Standort der Schule ideal weil man die Schönheit Neuseelands genießen kann und trotzdem alle Geschäfte, Cafes und Restaurants, die man gerne hätte, in der Nähe sind.